

《单词百科:Glycosides是什么意思?Glycosides怎么发音?Glycosides的解释和用法》

英语单词Glycosides是什么意思?Glycosides怎么读?Glycosides怎么发音?简答网为您整理了Glycosides的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Glycosides怎么读

Glycosides的读音:[ˈ laɪk saɪdz]

Glycosides的意思

1、[医]苷类;

Glycosides的相关词组

1、digitalis cardiac glycosides [医]洋地黄强心苷类，洋地黄强心甙类;

2、digitalis glycosides 毛地黄糖苷;

Glycosides的双语例句

1、Excessive loss of potassium in patients receiving cardiac glycosides may precipitate digitalis toxicity.

过多的损失中钾的病人接受心苷可能沉淀洋地黄毒性.

2、The content of phenylethanoid glycosides having very strong antibacterial activity in Fructus Forsythiae is very high.

连翘中的苯乙醇苷类化合物含量很高,具有很强的抗菌活性.

3、Objective : To study the antisenility effect of total glycosides extracted from acanthopanax bark (TSAB).

目的: 研究五加皮总苷 (TSAB) 的抗衰老作用.

4、Objective : To explore the biosynthesis route of the iridoid glycosides in Verbena Officinalis.

目的: 探讨马鞭草中环烯醚萜苷类的生物合成路径.

5、Saponins and flavonoid glycosides have been found widely in natural products.

皂甙和黄酮甙广泛存在于天然产物中,它们是很多中草药的活性成分.

6、Objective : To develop a RP-HPLC method for the determination of Wilforlide in Tripterygium glycosides.

目的: 建立了雷公藤多苷中雷公藤内酯甲的含量测定方法.

7、Similarly, the elderly are prone to toxicity of numerous drugs, including cardiac glycosides.

同理, 老年人对包括强心甙在内的许多药物容易引发毒性反应.

8、Flavonoid glycosides are widespread ubiquitous natural, and have been associated with a wide variety biological activities.

黄酮苷类化合物广泛存在于自然界, 具有显著的生物活性, 是一类重要的天然有机化合物.

9、Objective : To study the separation and purification technology of secoiridoid glycosides and xanthenes from Swertia Franch.

目的: 研究大孔吸附树脂分离纯化川西獐牙菜中环烯醚萜苷类和酮类成分的工艺.

10、The contents of phenolic glycosides are genetically controlled by more than one gene.

并且酚甙类物质含量为数量性状,受多基因控制.

11、Glycosides are metabolized into aglycons in presence of intestinal bacteria before they are absorbed.

苷类中药生物利用度低,摄入后需经肠道细菌代谢成苷元而发挥其药理作用.

12、Most of the novel nucleoside and glycosides compounds revealed certain pharmacology activities in vitro.

首次发现所合成的大部分核苷和糖苷化合物具有较强或很强的体外药理活性.

13、Starfish contains different types of bioactive materials, such as proteins, enzymes, steroidal glycosides , gangliosides, alkaloids etc.

海星中含有蛋白、酶、甾类糖苷、神经节苷酯、生物碱等生物活性物质.

14、Conclusion: There is possibly another biosynthesis route for the iridoid glycosides in verbena officinalis.

结论: 马鞭草中环烯醚萜苷类的生物合成可能存在其它路径.

15、The experimental result indicated the method was very effective, and yield of flavone glycosides was 73 %.

实验表明,此法能很好地除去叶绿素和其他脂溶性杂质,黄酮苷提取率为73%.

以上是简答网为您整理的Glycosides怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/Glycosides>